
 

Svar interpellation:  

“Vad hände med Lotsens besökare?” 
 
Mikael Marin (V) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar: 

 

Har antalet besökare på Hantverkshuset ökat? 

Under våren varierade antalet besökare mellan omkring 40-50 stycken och nu ligger antalet 

besökare oftast mellan 70-80 stycken. Det finns dock ingen konkret kunskap om hur stor del 

av tillströmningen av nya personer som kommer från Lotsen. 

 

Har behovet av boendestöd ökat? 

Inte i någon större utsträckning. Förvaltningen uppskattar det till två ansökningar till 

Boendestöd som är från personer som tidigare har besökt Lotsen.  

 

Har kostnadseffektiviseringen fått avsett resultat?  

Ja. 

 

Har du en uppfattning vart de 120 regelbundna besökarna till Lotsen har tagit vägen? 

Det är inte möjligt att ha en sådan uppfattning eftersom det inte finns information att tillgå 

som beskriver om de som ansöker om insatser tidigare har besökt Lotsen. Det är inte heller 

möjligt att fastslå att det verkligen var 120 stycken som besökte lotsen regelbundet. Det vi 

kan se dock är att enheten Boendestöd med Bas har tagit emot två ansökningar och att ett 

fåtal ansökningar har inkommit till daglig verksamhet. Men på det stora hela har det inte varit 

någon signifikant ökning av ansökningar efter att Lotsen lades ner. 
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